
  

 

 

 

Norrtälje den 17 februari 2020 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
 

https://socialdemokraternanorrtalje.se/  
www.facebook.com/norrtaljesocialdemokrater 

www.instagram.com/socialdemokraternanorrtalje 

 

Gång- och cykelvägar vid landsbygdsskolorna är nödvändiga av flera skäl – 
trafiksäkerhet, klimat, folkhälsa och privatekonomi. I det moderatledda styrets 
handlingsprogram för mandatperioden kan man läsa att man ska ”prioritera gång- 
och cykelvägar i närheten av skolor”. Under 2020 har man, enligt verksamhetsplanen 
för teknik- och klimatnämnden, som målvärde att anlägga 4,0 km gång- och 
cykelvägar i Norrtälje kommun, men det finns inga specifika uppdrag kopplade till 
landsbygdsskolor. Vi har ännu inte sett några konkreta planer för detta 
överhuvudtaget. 
 
Därför undrar vi: 
 
- Vid vilken eller vilka skolor är det inplanerat med gång- och cykelvägar? 
 
 
För Socialdemokraterna, 
 
Olle Jansson  


